
 

Referat af skolebestyrelsesmøde – onsdag den. 10. maj 2023 
 
 
 

 Præsentation af bestyrelsen og de 2 nye medlemmer (Lea og Stina). 
 
 Elevrådet  
 Elevrådet havde meldt afbud 

 

 Godkendelse af referat fra mødet i 11. april 2023. 
 Referatet blev godkendt 
 
 

 Elevfravær og fri uden for ferier 
Morten orienterede om, at muligheden for at bede elever fri uden for ferier evt. bliver skærpet fra Odense 
kommune side.  
Skolebestyrelsens medlemmer giver udtryk for, at dette kan medføre at forældre melder deres børn ud af skolen i 
perioder, når de skal på længere ferier. Morten A. vil undersøge, om det er muligt for forældre at søge ’skole’-orlov 
for deres børn. 

            
 

 Orientering om: skolerejser, fagfordeling, ansættelse af sekretær.   
 Ledelsen orienterede omkring skolerejser og fagfordeling. Skolerejser bliver ikke på gennemført næste skoleår.  

Grundet generelle besparelser på skoleområdet i Kommunen og Skt. Klemensskolens besparelser i denne 
forbindelse, finder ledelsen det ikke aktuelt at indføre skolerejse i skoleåret 2023/2. Skolerejser er fortsat et ønske 
fra skolebestyrelsens og skolens side.  

 Skolebestyrelsen drøftede kort fordele og ulemper ved at lave nye klassesammensætninger, når eleverne 
fremadrettet skifter fra Børnemiljø til Ungemiljø efter 5. klasse. Der var delte holdninger i skolebestyrelsen til 
forslaget. Der var positive tilbagemeldinger i forhold til at opdele i nye klasser mhp. at øge sammenhold og trivslen 
på tværs af klasser på årgange. Der blev også tilkendegivet en bekymring for de sårbare elever, som har brug for 
tryghed og har fundet det i deres oprindelige klasser fra skolestart. 

 

 Erhvervspraktik                      
 Skolebestyrelsen har et ønske om, at erhvervspraktikken øges til en uges varighed på 8. og evt. 9. klassetrin, samt 

at den bliver en integreret del af undervisningen før og efter praktikken.  
 Skolebestyrelsen foreslog, at der kunne laves en jobbank blandt forældre, hvor de kan tilbyde sig til at have elever 

i erhvervspraktik. Ligeledes blev det foreslået, at forældre kan tilbyde at holde oplæg om deres arbejde.  
 Dan tager forslaget bliver taget med videre til Ungemiljøet.  
 
       

 Kort nyt:      
Personalenyt: Sekretær er blevet ansat pr. 1. juni. Der er blevet overflyttet en lærer til en anden skole i Kommunen. Vi 
modtager en overflyttet en pædagog til Skt. Klemensskolen fra en anden skole i Kommunen. 
Næste SB-møde: Mødet afholdes d. 15. juni kl. 17 på Fangel Kro og der er sommerfrokost 
Kontaktudvalgsmøder: Morten Ottosen har været til kontaktudvalgsmøde på specialområdet.  
      Daimi har været til kontaktudvalgsmøde på almenområdet.  
Velfærdens Fundament: Styregruppen har afholdt en række møder i forhold til at prioritere ønskerne til brug af de økonomiske 
midler i Velfærdens Fundament.  
Sammenlægning af klasser :Der har været afholdt forældremøde omkring klassesammenlægningen på 1. årgang  
  

 

 Evt.   Stor tak til Tjørk for den store indsats i skolebestyrelsen de seneste 9 år.    

    
 
 
 

Punkter der er i proces: 
Skolerejser (Rie og Morten) 
Elevfravær og fri udenfor ferier 
 
Punkter til kommende møder:  
Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen, 
Elevfravær og fri udenfor ferier 


